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Надзорния съвет за приватизация и 
следприватизационен контрол

ОТНОСНО: ИЗВАЖДАНЕ от Годишния план за приватизация за 2024 година на 
обект, включен в Приложение № 1 на този план под № 22, находящ се в с. Плаково и 
представляващ: „УПИ I, отреден за "Спортен стадион" от кв. 9 по плана на с. Плаково“- 
собственост на Община Велико Търново.

Уважаеми членове на НСПСК ,
С Решение Хе 1224 на Общински съвет Велико Търново, взето по Протокол Хе 49 от

26.01.2023 г., е приет Годишният план за приватизация на общинската собственост в 
Община Велико Търново за 2023 година и е утвърден Списък на обектите, включени в този 
годишен план -  представляващ Приложение Хе 1 към това решение. Под Хе 25, в този 
Списък е включен УПИ I , отреден за "Спортен стадион" от кв. 9 по плана на с. Плаково -  
собственост на Община Велико Търново.

При подготовката на обекта за приватизация е установено, че в югоизточната част от 
територията на УПИ I, отреден за „Спортен стадион“ в стр.кв.9, съгласно действащия ПУП 
на с. Плаково попадат части от поземлени имоти Хе 56602.213.538 и Хе 56602.213.539 по 
КВС за землището село Плаково.

Във връзка с това, с писмо с per. индекс 60-15-8/25.10.2023 г. е изискана писмена 
информация от Общинска служба „Земеделие“ -  Велико Търново има ли реално 
възстановена собственост за частта от поземлени имоти Хе 56602.213.538 и Хе 
56602.213.539, попадащи в регулационните граници на УПИ I, отреден за „Спортен 
стадион“ от стр.кв.9 по ПУП на с. Плаково.

С писмо per. индекс 60-15-8#1/10.11.2023 г. Общинска служба „Земеделие“ -  Велико 
Търново е уведомила Община Велико Търново, че с Решения Хе 369А и Хе 241А от 
17.12.1998 година имотите са възстановени във възстановими граници на наследниците на 
Георги , Банев и на наследниците на Станка i Гарохова.

Поради посочените причини и все още неуредени регулационни отношения за имота 
не е съставен акт за общинска собственост.

С Решение Хе 72 на Общински съвет Велико Търново, взето по Протокол Хе 5 от
25.01.2024 г., е приет Годишният план за приватизация на общинската собственост в 
Община Велико Търново за 2024 година и е утвърден Списък на обектите, включени в този 
годишен план -  представляващ Приложение Хе 1 към това решение. В този Списък под Хе 
22 като преходен обект е включен урегулиран поземлен имот I, отреден за "Спортен 
стадион" от кв. 9 по плана на с. Плаково - собственост на Община Велико Търново.

В Община Велико Търново е постъпило писмо от г-жа Петя Тотева -  кмет на с. 
Плаково с регистрационен индекс 1028-00-13/ 11.04.2024 г„ с което същата е посочила 
необходимостта от ползване на стадиона по предназначение и е заявила, че желае 
урегулиран поземлен имот I, отреден за "Спортен стадион" от кв. 9 по плана на с. Плаково



да бъде изваден от Годишния план за приватизация за 2024 година. Постъпилото в Об АП В. 
Търново писмо от г-жа Петя Тотева -  кмет на с. Плаково с регистрационен индекс № 1028
00-13/ 11.04.2024 г,, съдържа резолюция от г-н Даниел Панов -  Кмет на Община В. Търново 
за предприемане на действия за изваждане на имота от плана за приватизация..

Във връзка с изложеното, на основание чл. 45, ал. 3 от Правилника за организацията 
и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация и чл. 10, т. 4 от Правилника за 
дейността на Общинската агенция за приватизация, НСПСК предлага на Общински съвет 
да обсъди следния проект за РЕШЕНИЕ:

На основание чл.21, ал. 1, т. 8, във вр. с т. 19 от ЗМСМА и чл. 3, ал. 3, т.2 от ЗПСК 
Великотърновски общински съвет

ИЗВАЖДА от Списъка на обектите, включени в Годишния план за приватизация за 
2024 година общински нежилищен имот; представляващ: „УПИ I , отреден за "Спортен 
стадион" от кв. 9 по плана на с. Плаково“/- собственост на Община Велико Търново.

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА НСПСК
( В. Точков)"

21.05.2024 г.



УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПАНОВ,

Във връзка със У ПИ -1 отреден за спортен стадион в с.Плаково от кв.№9, 
предлагаме да бъде изваден от годишния план за приватизация за 2024.Г.
Мотива за това е ,че в селото живеят вече много млади хора и би могъл да се 
използва за подрастващите!

Надяваме се, че предложението ни ще бъде прието!

С уважение

Петя Тотева 
Кмет на с.Плако
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